
דבר ראש הלשכה  

עו"ד דורון ברזילי   

אני שמח לבשר לכם כי הוועד המרכזי של הלשכה 
אישר באחרונה שורה של מינויים חשובים לפורומים 
של  לדירקטוריונים  מינויים  וכן  הלשכה  ולוועדות 
המכון  מצווה",  "שכר  תוכנית  לבוררות,  המוסד 
להשתלמות וההוצאה לאור של לשכת עורכי הדין. 

לאישורם של המינויים חשיבות אדירה לפעילות 
העשייה  תנופת  את  להמשיך  יאפשרו  הם  הלשכה. 
מדיניות  ולגבש  לשוב  הלשכה  לוועדות  ויאפשרו 
משפטיים  ציבוריים  נושאים  של  בשורה  ופעילות 
מהותיים. כך תחזור הלשכה להשפיע בזירות שונות 

החקיקה  ובמלאכת  רבים  בתחומים  קולה  את  ולהשמיע 
בכנסת.

הצטרפו לוועדות הלשכה

משמעותית  עשייה  של  שנה  תהיה  זו  שנה  כי  בטוח  אני 
אני  זו  בהזדמנות  הרחב.  והציבור  הדין  עורכי  ציבור  עבור 
וישתתף  שיצטרף  ולסייע  לעזור  ביכולתו  שיש  למי  קורא 
הן  שחשובים  ושינויים  יוזמות  ויקדם  השונות  בוועדות 
לציבור עורכי הדין והן לציבור הרחב. בכל עניין ודבר אתם 

מוזמנים לפנות אליי; דלתי פתוחה בפניכם בכל עת.
יכולים  אתם  שבהם  רבים  פרויקטים  מובילה  הלשכה 
להשתתף, למשל בתוכנית "שכר מצווה" הפועלת זה כעשור 
ומעניקה סיוע, ייעוץ וייצוג משפטי חינם למעוטי אמצעים 
יזמה בשיתוף  כן, הלשכה  כמו  דין מתנדבים.  עורכי  ידי  על 
אימות  פרויקט  את  והגבייה  האכיפה  רשות  עם  פעולה 
תצהירים, המעניק לציבור הרחב שירותי אימות חתימה על 
בנושאים  הארץ  ברחבי  לפועל  ההוצאה  בלשכות  תצהירים 
הנוגעים למשרדי הרישוי, למשרד הפנים, לעיריות, לביטוח 

לאומי ולמוסדות ציבוריים נוספים. 

שקיפות בתקציב הלשכה

חברות וחברים יקרים, בימים אלה אני ממשיך להילחם 

ומטרתי  משלמים,  שאתם  החבר  דמי  להפחתת 
הפזרני  לשימוש  סוף  לשים  היא  לשכה  כראש 
בהם ולהגביר את השקיפות התקציבית. עם זאת, 
לצערי, המועצה הארצית אישרה באחרונה תקציב 
שונה, ולכן הוועד המרכזי בראשותי הגיש עתירה 
המשפט  בית  אביב.  בתל  המחוזי  המשפט  לבית 
לבחון  בעקבותיה  והורה  העתירה  את  קיבל 
תבחינים  ועדת  ולכנס  הלשכה  תקציב  את  מחדש 
)קריטריונים( שתבחן בצורה יעילה ובשקיפות את 
חלוקת תקציב הלשכה, למען מינהל תקין בלשכה 

ושימוש זהיר ותקין בדמי החבר.
איני סבור כי על כל חברי הלשכה לסבסד פעילויות תרבות 
אינם משתמשים  הדין  עורכי  ציבור  ופנאי, משום שמרבית 
פעילויות  להיחשב  צריכות  החבר  בדמי  אלה.  בשירותים 
סיוע  מקצועית,  ואתיקה  משמעתי  שיפוט  לרבות  החובה 
פעולות  וכן  והסמכה,  מתמחים  על  ורישום  פיקוח  משפטי, 
הלשכה כאיגוד מקצועי חזק, דוגמת השתלמויות מקצועיות, 
ענייניהם  על  והגנה  חוק  הצעות  על  דעת  חוות  מתן 

המקצועיים של החברים. 
את  המנהל  ציבורי  תאגיד  היא  הלשכה  כי  לזכור  חשוב 
הכספים של כל ציבור עורכי הדין, ולכן חובה עלינו לפעול 
התקין,  והמינהל  השקיפות  והבקרה,  הניהול  כללי  פי  על 
והחיסכון. אני פועל להפחתת דמי החבר בעשרה  היעילות 
אחוזים כעת ולקיצוץ 50% בדמי החבר בהדרגה במשך שלוש 
שנים. על פי הקיצוץ המוצע יופחת שיעור דמי החבר בשנה 
הראשונה ב־25%, ובשנתיים הבאות יופחתו עוד 12.5% בכל 

שנה. 

שנה אזרחית טובה

אני מאחל לכם שנה אזרחית טובה ופורה בעשייה. הלשכה 
אזרחי  כלל  ועבור  עבורכם  במלאכתה  תמשיך  בראשותי 
 ישראל. 

בכוחות מחודשים

www.facebook.com/IsraelBarAssociation אתם מוזמנים להתעדכן בפעילות השוטפת בדף הפייסבוק של הלשכה  
www.facebook.com/doron.barzilay.7 ולהיות עמי בקשר רציף בדף הפייסבוק שלי
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